
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Bernardov č. 20 

 

Datum zasedání: 9. 9. 2016 

Začátek zasedání: 19 hod 

Zápis obsahuje usnesení č. 135 až č. 147 

Přítomni:  

 Lubomír Koudelka 

 Zdeněk Krejčík 

 Jaroslav Váša 

 Milan Rohlíček 

Nepřítomen: Mgr. Jan Pavel (omluven) 

 

Program: 

1. Schválen programu zasedání 

2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Žádost OÚ Kobylnice 

4. Nákup tiskárny 

5. Plot k pomníku 

6. Čištění koupaliště 

7. Výběr kalendářů pro rok 2017 

8. Návrh rozpočtového opatření č. 3/2016 

9. Rozpočtové opatření č. 3/2016 

10. Příjem pozemku 

11. Schvální návrhu smlouvy o převodu pozemku 

12. Oznámení 

13. Návrh na pokácení ovocných stromů na dětském hřišti 

14. Diskuze 

 

1. bod programu (usnesení č. 135) 

Zastupitelstvo schvaluje program zasedání 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 



2. bod programu (usnesení č. 136) 

Zapisovatelem byl navržen a schválen pan Rohlíček, ověřovateli pan Krejčík a pan Váša. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. bod programu (usnesení č. 137) 

Obec Kobylnice žádá obecní zastupitelstvo obce Bernardov o poskytnutí požární ochrany obce, 

jednotkou dobrovolných hasičů obce Bernardov. 

Zastupitelstvo si stanovilo a schvaluje podmínky, za kterých žádost přijme a to: 

 Paušální poplatek minimálně 5 tis. (slovy: pět tisíc) 

 Poplatek za výjezd 1 tisíc Kč (slovy: jeden tisíc) 

 Požární řád obce Kobylnice 

 Přístup do hasičárny obce Kobylnice 

 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

4. bod programu (usnesení č. 138) 

Nákup multifunkční tiskárny HP LaserJet Pro MFP M426fdn. 

Zastupitelstvo nabídku zamítlo, z důvodu vysoké ceny. 

Zastupitelstvo projedná nákup tiskárny na příštím zasedání, až bude k dispozici více nabídek. 

Pro: 0  Proti: 4  Zdržel se: 0 

 

5. bod programu (usnesení č. 139) 

Zastupitelstvo vzneslo požadavky (velikost, tvar, zpracování) na plot k pomníku padlým a navrhuje 

vyčlenit na jeho výrobu částku, do maximální výše 50 000,- Kč (slovy: padesát tisíc)  

Zastupitelstvo si nechá vypracovat několik nezávislých nabídek, ze kterých vybere nejvhodnější. 

Zastupitelstvo schvaluje návrh na vyčlenění finanční částky na výrobu plotu. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

6. bod programu (usnesení č. 140) 

Termín brigády na čištění koupaliště byl stanoven na půli října. 

Pan Krejčík byl pověřen zajistit dopravu vody pro hasičskou stříkačku na oplachovaní nádrže. 

Po vyčištění koupaliště bude vyměněn výpustný ventil, pokud to bude technicky možné, dále jsou 

v plánu zabetonovat spáry na dně nádrže. 

 



 

 

 

 

7. bod programu (usnesení č. 141) 

 

Výběr firmy pro výrobu stolních kalendářů pro rok 2017.  

Vybrán byl pan Ing. Stanislav Otl s jednotýdením kalendářem. 

Na výběr byly ještě nabídky na dvoutýdenní kalendář od firem AREAL SYSTEMS s.r.o., Lepor, PRESCO 

GROUP, a.s. a LIVOX spol. s.r.o. 

Firma vybrána formou transparentnosti, nediskriminace a rovného zacházení. 

 

Pro: 4  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

8. bod programu (usnesení č. 142) 

 Schválení nabídky na zakoupení programu KEO4 ( KEO4 spisová služba, KEO4 SSL vazba na Czech 

POINT, KEO4 SSL vazba na Konverzi z moci úřední)  

Cena vč. DPH je 9500,- Kč 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

9. bod programu (usnesení č. 143) 

Návrh rozpočtového opatření č. 3/2016 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

10. bod programu (usnesení č. 144)  

Schválení rozpočtové opatření č. 3/2016 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0  

 

11. bod programu (usnesení č. 145) 

Příjem pozemku p.č. 376/30 (ostatní plocha) o výměře 844 m2 od Města Kutná Hora 

 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

12. bod programu (usnesení č. 146) 



Schválení smlouvy o bezúplatném převodu vlastnictví (pozemku p.č. 376/30) 

Pro: 4   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

13. bod programu (usnesení č. 147) 

Návrh na odstranění ovocných stromů z dětského hřiště, z bezpečnostních důvodů. 

Zastupitelstvo souhlasí s odstraněním stromů z dětského hřiště, hlavním důvodem jsou vosy a jiný 

nebezpečný hmyz létající na spadané ovoce ze stromů, dalším důvodem je samotné hnijící ovoce. 

Stromy budou nahrazeny neovocnými stromy, aby byl zachován stín na dětském hřišti.  

Při této příležitosti bude na dětském hřišti nahrazen i živý plot podél silnice za nový. 

 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

14. bod programu (usnesení č. 148) 

 Oznámení od ČEZ Distribude, a.s. o výpovědi e el. zařízení- Bernardov- Bernardov, Panský 

Dvůr, obnova nn – knn, dem.nn 

Jedná se o plánovaný projekt na zavedení el. vedení do země v části obce. 

 Oznámení od OÚ Bernardov pro pana Miloslava Simona ze Záboří n. Labem, aby dodržoval 

zákonem danou povinnost o údržbě svého pozemku v obci Bernardov. 

15. bod programu- diskuze 

 Starosta seznámil s objednávkou sestavy na dětské hřiště, sestava je již objednaná. 

 Starosta oznámil, že letos se nebude konat obecní slavnost s tím, že příští rok se spojí 

slavnost s 80. výročí založení hasičů v naší obci. 

 Dotaz paní Nesládkové, zda by obec nepořídila kontejner na plechovky.  

 Stížnost pana Kalouska, že nebyl zabržděný kontejner a byl uprostřed silnice. 

 Dotaz paní Nesládkové, zda se bude ořezávat lípa u pomníku. Dostalo se jí odpovědi, že letos 

určitě ne. 

 

 

 

Starosta ukončil zasedání v 21:00 hod 

 

 

 

Zapsal: Milan Rohlíček     Ověřil: Jaroslav Váša 



 

 

 

 

Starosta obce      Ověřil: Zdeněk Krejčík 

Lubomír Koudelka  


